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«Ο σιδηρόδρομος ενιαίος». Τα όσα συνέβησαν στο
πάρτι της ΕΡΓΟΣΕ

2016/07/10 16:50 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

Μέχρι πρόσφατα οι σχέσεις μεταξύ ΟΣΕ και ΕΡΓΟΣΕ ήταν από «ουδέτερες» έως
«εχθρικές», με «θύμα» τον σιδηρόδρομο και τους επιβάτες, αφού τα έργα παρέμεναν
ημιτελή.

Πλέον, αυτό αλλάζει. Οι διοικήσεις ΟΣΕ και ΕΡΓΟΣΕ έχουν πολύ καλές σχέσεις. Αυτό
φάνηκε σε επετειακή εκδήλωση της ΕΡΓΟΣΕ στην Πετρούπολη (η εταιρεία
συμπλήρωσε 20 χρόνια), όπου – μεταξύ άλλων – το παρών έδωσαν ο υπουργός
Μεταφορών Χρήστος Σπίρτζης και ο γενικός γραμματέας Υποδομών Γιώργος Δέδες.

Δεν παρευρέθησαν, αλλά είχαν ειδοποιήσει, η διοίκηση της ΤΡΑΙΝΟΣΕ και η γ.γ.
Μεταφορών Πέτη Πέρκα.

Η διοίκηση των ΟΣΕ (πρόεδρος Γιώργος Αποστολόπουλος, διευθύνων σύμβουλος
Κώστας Πετράκης) και ΕΡΓΟΣΕ (πρόεδρος Χρήστος Δουκάκης, διευθύνων σύμβουλος
Θανάσης Βούρδας, αντιπρόεδρος Χρήστος Διονέλης) κάθισαν στο ίδιο τραπέζι, 
αποδεικνύοντας ότι «ο σιδηρόδρομος είναι ενιαίος».

Η βραδιά απέκτησε – πρόσθετο – ενδιαφέρον, όταν ο υπουργός Μεταφορών κάθισε
στο τραπέζι εκπροσώπων του Τύπου.

Υστερα από μήνες, ο υπουργός έδωσε… «συνέντευξη Τύπου» στους διαπιστευμένους
δημοσιογράφους του υπουργείου Μεταφορών.
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